
Současné dopravní problémy. 

 

Dopravní zácpy, životy lidí zmařené při dopravních nehodách, devastace životního prostředí – 

to vše ukazuje na to, že současný dopravní systém je z dlouhodobého hlediska neudržitelný. 

Existuje ale řešení?  

Ve středu 25. 10. 2017 se diskusní pořad České televize pod taktovkou Jana Pokorného 

věnoval tématu "Současné dopravní problémy".  

O současných dopravních problémech, ale také o plánech na dopravu budoucnosti přišli do 

studia ČT2 diskutovat: Miroslav Svítek z Ústavu dopravní telematiky ČVUT, dopravní 

konstruktér a pedagog Jiří Pohl, ekologický aktivista Vít Masare a novinář Jan Horčík. 
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http://www.ceskatelevize.cz/porady/11483158486-souvislosti-jana-pokorneho/217522160990028/

